

# APPLICATION FOR ADMISSION 入學申請表

Before completing this application, read the accompanying instructions carefully.  
Please answer all questions and type or print in ink.  
Please be sure to include a non-refundable application fee of \$100.00 USD

This is an application for admission to: (year) 申請入學年份: \_\_\_\_\_

Academy 入讀時間:  Winter 冬季  Spring 春季  Summer 夏季  Fall 秋季  
Degree 入讀學位:  Audit 旁聽  Pre-Seminary 預科  M. Div. 道學碩士  D. Min. 教牧學博士

I am applying as (check one only) 我以下列身份申請 (只選擇一項):

- U.S. Citizen or U.S. Permanent Resident 美國公民或綠卡
- A new student from a country outside the United States. 國際留學生
- An F-1 visa transfer student currently studying in the U.S. (specify current school) 美國境內持有 F1 的轉學生: \_\_\_\_\_
- A change of status student from within the U. S. Please specify your current visa status 美國境內轉換身份, 您目前的簽證種類: \_\_\_\_\_
- Other, please specify 其他特殊情況, 請說明: \_\_\_\_\_

Passport  
Photo

2X2  
inches  
(51X51mm)

## PERSONAL INFORMATION 個人資訊

Last Name 姓	First Name 名	Middle Name 中間名	Social Security Number 社安號
Date of Birth 出生日期	Gender 性別 <input type="checkbox"/> Male 男 <input type="checkbox"/> Female 女	Country of Birth 出生地	Country of Citizenship 國籍
Marital Status 婚姻狀況 <input type="checkbox"/> Single 單身 <input type="checkbox"/> Married 已婚 <input type="checkbox"/> Divorced 離異 <input type="checkbox"/> Widowed 喪偶	Phone Number 聯絡電話	Email	
US Address 在美通訊地址			
Foreign Address 國際住址			
Baptized SDA 是否受洗 <input type="checkbox"/> Yes 是 <input type="checkbox"/> No 否	Date of Baptism 受洗日期	Place of Baptism 受洗地點	Present Church Attending 所屬教會

## EDUCATION INFORMATION 學歷

(List all post-high institutions attended. An official transcript from each one will be required.)

Institution 學校名稱	Degree 學位	Major 專業	Years in Attendance 就讀時間

## CHURCH & MINISTRY EXPERIENCE 服事經歷

(List pastoral and ecclesiastical employment and/or other service.)

Church 教會 / Organization 福音機構	Ministry 事奉	Date 日期

**F-2 VISA**

Did you have any F-2 visa dependents (spouse or child)? 您是否有任何需要申請 F-2 簽證的家屬（配偶/子女）？ Yes 是  No 否  
 If yes, please list the information of each dependent & attached passport for each dependent. 如果是請列明他們的個人資料並隨附其護照影本。

Last Name 姓	First Name 名	Middle Name 中間名	Relationship 關係
Date of Birth 出生日期	Gender 性別 <input type="checkbox"/> Male 男 <input type="checkbox"/> Female 女	Country of Birth 出生地	Country of Citizenship 國籍

Last Name 姓	First Name 名	Middle Name 中間名	Relationship 關係
Date of Birth 出生日期	Gender 性別 <input type="checkbox"/> Male 男 <input type="checkbox"/> Female 女	Country of Birth 出生地	Country of Citizenship 國籍

Last Name 姓	First Name 名	Middle Name 中間名	Relationship 關係
Date of Birth 出生日期	Gender 性別 <input type="checkbox"/> Male 男 <input type="checkbox"/> Female 女	Country of Birth 出生地	Country of Citizenship 國籍

**EMERGENCY CONTACT INFORMATION 緊急聯絡人**

Last Name 姓	First Name 名	Relationship 關係
Phone Number 聯絡電話	Email	

**THE BRIEF 個人信仰陳述**

A brief statement on a separate sheet of paper (five typewritten pages maximum) response to the following:

另附頁提供一份個人信仰陳述（12 號宋體字、單倍間距、不超過五頁），包括內容如下：

- 1) Explain your decision to follow Jesus Christ as Lord and Savior. 請講述你是如何決定跟隨耶穌基督的，即祂是如何成為你的救主。
- 2) State the purpose for which you seek seminary training. 選擇 CITS 就讀的原因
- 3) Describe your future plans of service. 請提供你未來的事奉計畫及目標

**SIGNATURE AGREEMENT**

I understand that CITS is authorized by the USCIS/SEVIS to accept foreign student. The school never promises or guarantees me an F-1 visa, which is to be determined by USCIS. I further understand that as an F-1 visa status student, I must maintain my full-time study at the school.

我瞭解 CITS 是由 USCIS/SEVIS 授權可以接收國際留學生的機構。該機構從不承諾或保證我將獲得 F-1 的簽證，這是由 USCIS 核准簽發的。並且我知道我作為 F-1 學生必須保持在學校的全日制學習。

I understand that once my application has been submitted it becomes the sole property of California International Theological Seminary, and it may NOT be altered by the applicant in any way. This means no part of the application may be returned, including supplemental items. I understand that an offer of admission is conditional, pending receipt of final transcripts showing work comparable in quality to that upon which the offer was based.

我明白我的申請一旦提交將歸屬於 CITS，我將不得以任何方式進行修改。這表示申請的任何部分包括補充材料都不會被退回。我明白被錄取是有條件的，是以與准許入學水準相稱的畢業成績為基礎的。

I acknowledge that I have read, understood and agreed to all the terms in this application. I declare that all information supplied on this application form is true and correct. By signing on this line, I understand and acknowledge that I must attend four full quarters and/or complete program before transferring. Any drop of classes or transferring during the first year will regard as voluntary abstention and no claim is allowed. I also hereby agree to give up my right of counterpleading.

我已認真閱讀、理解並同意此申請中的所有條款。我聲明申請中提供的所有資料均誠實表達、準確無誤。我在此表格上的簽名，表明我知道並同意在 CITS 完成四個學季的課程學習後方可轉學；我在第一學年內的任何退學或轉學行為均被視為自願放棄提出任何退費或索賠；本人亦同意放棄抗辯權。

Signature of Applicant 申請人簽名：\_\_\_\_\_ Date 日期：\_\_\_\_\_